

卫理公会以萨迦守望者 1-7/06/2023

六月第一个星期的祷告事项

A. 家庭/个人

1. 为着基督徒个人生命成长祷告。祈求上帝继续提醒和引导我们以上帝为生命的中心，以基督为喜乐和生命的源头，成为圣洁和蒙主爱的人，彰显神的荣耀。
2. 为着家庭祷告。祈求上帝永不止息的爱继续充满长存在我们的家庭里，愿意怜恤、忍耐和包容家人，在主里一同建立亲切、温暖与和谐的家庭。

B.教会

1. 为着 6 月 1 日-3 日，假诗巫晶木酒店举行的全砂卫理大会祷告。祈求上帝保守两位讲员及 750 位来自各教会牧者与领袖们，有健壮体魄和专注精神与体力来踊跃参与大会每个环节，并且愿意敞开心讨论分享和彼此学习。
2. 为着年会少团在 6 月 1 日-3 日，假诗巫圣心牧民众心举办代表大会兼生命冲击营祷告。祈求圣灵透过营会环节冲击与更新参与者的身心灵，引导他们更加贴近神的话，立志愿意为主活出圣洁，蒙神喜悦的生活。

C.国家

1. 根据数据记录，我国在过去一年有 506 宗性骚扰案件，88% 受害者是女性。愿上帝安慰受害者受伤的心灵。愿主继续保守我国有反性骚扰法令，持续帮助与保护受害者免受骚扰，并透过执法单位彰显上帝的公义，将性骚扰者绳之以法，以此来减少此风气。

新闻链接：<https://www.orientaldaily.com.my/news/nation/2023/05/29/569452>

2. 感谢上帝赐福，帮助在达雅节前返回砂州的人民可享有机票补贴，减轻他们的负担。祈愿上帝保护返回长屋过达雅节的砂州子民有平安的旅程，有足够的精神和体力小心驾驶，确保车辆处于良好状态，安全抵达各自的家乡，珍惜和享受与家人同庆达雅节的时光。

新闻链接：<https://news.seehua.com/?p=989943>

D.国际

1. 美国费城肯辛顿地区成为塞拉秦(Xylazine)毒品的滥用重灾区。此毒品被美国白宫视为新兴威胁。服用者出现犹如丧尸般神情呆滞、皮肤因感染而受伤至溃疡和组织坏死、呼吸困难等等。祈求上帝帮助美国政府和有关执法当局采取严厉行动来制止毒品的泛滥。祈求上帝保守上瘾者得到身体伤痛上的医治，及帮助他们戒毒。

新闻链接：

<https://www.orientaldaily.com.my/news/international/2023/05/28/569305>

2. 加拿大国内陷入严重野火灾情，当中 6000 公顷森林和 800 公顷建筑物受到影响，需要疏散 1 万 6000 名当地居民。求上帝赐下能力与智慧给政府和援助单位，引导他们有效疏散、照顾和安顿当地居民。此外，祈求上帝保守他们各单位与消防单位共同合作，齐心扑灭大火。

新闻链接：

<https://www.orientaldaily.com.my/news/international/2023/05/30/569638>

The Methodist Issachar Watcher 1-7/06/2023

Prayer Items for 1st week of June

A. Family/Personal:

1. Pray for the personal growth of Christians. Pray that God will continue to remind and guide us to put God at the centre of our lives. May Jesus Christ become the source of our joy and life. Thus, encouraging us to become holy, beloved by the Lord, and manifest the glory of God.
2. Pray for the family. Pray that God's never-ending love will continue to fill and live in our family. May we be willing to show compassion, patience, tolerance and acceptance to our family members, and work to build a warm and harmonious family together in the Lord.

B. Church:

1. Pray for the SCAC Methodist Convention which will be held at Kingwood Hotel, Sibu from June 1st to 3rd. Pray that the two speakers and the 750 participants (made up of pastors and leaders from various SCAC churches) will have strong minds and bodies to participate fully in every session of the conference. May they be willing to share and learn from each other with open hearts.
2. Pray for the Annual General Meeting of the SCAC Junior Youth Fellowship, from June 1st to 3rd, and Life Game 2.0 camp will be held concurrently at the Sibu Diocesan Pastoral Center. Pray that the Holy Spirit will impact and renew each participants' body and soul through the camp, guide them to draw closer to the will of God, and help them to willing live a holy and pleasing life for the Lord.

C. Nation:

1. In 2021, there were 506 cases of sexual harassment in our country, with 88% of the victims were women. May God comfort the wounded hearts of the victims. May the Lord continue to enforce/strengthen our country's sexual harassment laws; continue to help and protect victims from further harassment; and may God demonstrate His justice through the relevant law enforcement agencies and bring the perpetrators to justice, so as to reduce this trend.

Link:

<https://www.nst.com.my/news/nation/2023/05/914630/anti-sexual-harassment-guideline-must-be-put-practice-says-zahid>

2. Let us give thanks God for His blessings. Pray that God will help the people who are returning to Sarawak for the Gawai Festival to receive subsidies for their air tickets; so that their financial burden is reduced. May God protect and grant journey mercies to the people who are returning to their longhouses for the Gawai. May they have good physical health, mental health and strength to drive carefully; and may they ensure that their vehicles are in good condition so that they can arrive at their hometowns safely. May they cherish and enjoy their time together with their families as they celebrate the Festival.

Link:

<https://www.thesundaily.my/local/cheaper-airfares-bring-joy-to-east-malaysian-students-HD11039592>

<https://www.newsarawaktribune.com.my/tis-the-season-for-joy-laughter-and-thanksgiving/>

D. World:

1. The Kensington area of Philadelphia in the United States has been hit hard by the Xylazine (AKA 'tranq') drug abuse epidemic. The drug is considered an emerging threat by the White House. Those who take it appear sluggish like zombies, their skin covered with ulcers and tissue necrosis due to infection, they will struggle to breathe, etc. Pray that God will help the US government and relevant law enforcement authorities to take necessary action to stop the drug epidemic. Pray that God will protect addicts from physical pain and help them to quit taking the drugs.

- Link: <https://www.cnn.com/2023/03/07/health/philadelphia-xylazine-tranq-drug/index.html>
2. Canada was caught in a severe wildfire situation; in which 6,000 hectares of forest and 800 hectares of buildings were affected, requiring the evacuation of 16,000 local residents. Pray that God will give the government and aid units the power and wisdom to execute the evacuation plan effectively, to care for and to resettle the local residents. In addition, it is also imperative that the various units work together with the firefighting unit to put out the fire together. Pray for greater cooperation and communication among the various working units there.
Link:<https://edition.cnn.com/videos/weather/2023/05/29/canada-wildfires-nova-scotia-dashcam-contd-vpx.cnn>

Pengawal Isakhar Methodist 1-7/06/2023

Doa minggu pertama Jun

A.Doa untuk Keluarga/Peribadi:

1. Berdoa untuk perkembangan rohani peribadi bagi setiap orang Kristian. Berdoa agar Tuhan memperingatkan dan membimbingkan orang kristian hidup berpusat pada Tuhan. Jadikan Yesus Kristus sumber peroleh kesukacitaan dalam kehidupan kita, mendorong kita menjadi insan yang kudus dan suci, agar dikasihiNya dan menonjolkan kemuliaanNya.
2. Berdoa untuk keluarga. Berdoa agar kasih Allah terus melimpahi keluarga kita. Doa agar orang kristian kekal berbelas kasihan, sabar dan toleransi terhadap ahli keluarga secara rela hati, bersama-sama kita membina keluarga harmoni dan mengasihi Tuhan.

B. Doa untuk Gereja:

1. Berdoa untuk Methodist Konvensyen yang dianjurkan oleh SCAC di Kingwood Hotel Sibu dari 1 hingga 3 Jun. Berdoa untuk kedua-dua penceramah serta 750 peserta, termasuk pastor dan pemimpin gereja SCAC. Berdoa agar mereka sihat, bersemangat dan fokus ketika menyertai dalam setiap sesi. Berdoa agar setiap peserta membuka hati, sanggup berkongsi sesama orang serta rendah diri di samping belajarnya daripada satu sama lain.
2. Berdoa untuk mesyuarat bagi lembaga pemuda-mudi SCAC dan kem Life Game 2.0, dari 1 hingga 3 Jun, yang akan diadakan di Sibu Diocesan Pastoral Center. Berdoa agar hadirat Roh Kudus mengiringi dan memberi hasilan yang baik serta memperbaharui kerohanian peserta-peserta melalui Life Game 2.0. Juga berdoa agar Tuhan membimbing remaja lebih menghayati firman Tuhan dan bersedia untuk menjalani kehidupan yang suci demi memuliakan nama Tuhan.

C. Doa untuk Negara:

1. Terdapat 506 kes gangguan seksual di negara kita pada tahun 2022, dan 88% daripada mangsa adalah golongan wanita. Berdoa agar Tuhan memberikan menghiburkan hati mangsa yang terluka. Juga doa agar Tuhan terus menegaskan undang-undang gangguan seksual di negara kita supaya menghasilkan perlindungan yang berkesan bagi setiap golongan, bebas dari gangguan seksual. Berdoa agar keadilan Tuhan ditonjolkan melalui agensi penguatkuasaan undang-undang, dan menjatuhkan hukuman yang sepatutnya untuk mengurangkan gejala gangguan seksual ini.

Link:<https://berita.rtm.gov.my/index.php/semasa/64398-gangguan-seksual>

2. Bersyukur kepada Tuhan, bagi orang ramai memadapt subsidi tiket penerbangan pulang ke Sarawak sebelum Hari Gawai daripada kerajaan Sarawak. Berdoa agar Tuhan melindungi perjalanan mereka yang pulang ke rumah panjang untuk sambutan Hari Gawai. Berdoa agar perjalanan mereka selamat, kecergasan fizikal dan mental yang mencukupi dalam perjalanan, juga kenderaan dalam keadaan baik, dan sampai ke rumah panjang dengan selamat serta menghargai keseronokan menyambut Hari Gawai bersama keluarga.

Link:<https://www.utusansarawak.com.my/?p=45602>

D.Doa untuk Dunia:

1. Kawasan Kensington di Philadelphia, negara Amerika Syarikat telah menjadi kawasan yang terjejas teruk untuk penyalahgunaan dadah Xylazine. Dadah itu dianggap sebagai ancaman baru yang diiktiraf oleh White House, Amerika Syarikat. Mereka yang mengambil dadah ini

akan kelihatan seperti zombie. Kulit mereka akan cedera akibat ulcer dan tisu-tisu akan teruk akibat jangkitan. Di samping itu, mereka akan mengalami kesukaran bernafas dan sebagainya. Kita Berdoa kepada Tuhan, membantu kerajaan Amerika Syarikat dan pihak penguatkuasaan undang-undang yang berkaitan dalam mengambil tindakan undang-undang untuk menghentikan wabak dadah. Berdoa kepada Tuhan agar melindungi penagih-penagih daripada kesakitan fizikal dan membantu mereka untuk berhenti mengambil dadah.

Link:

<https://relevan.com.my/2023/05/19/penyalahgunaan-ubat-penenang-haiwan-menyebabkan-manusia-mendjadi-zombie/>

2. Kanada terperangkap dalam situasi kebakaran hutan yang teruk, iaitu 6,000 hektar hutan dan 800 hektar bangunan terjejas. Oleh itu, 16,000 penduduk tempatan perlu dipindahkan dengan segera. Berdoa agar Tuhan memberi kebolehan dan kebijaksanaan kepada kerajaan dan unit bantuan untuk membimbing mereka memindahkan, menjaga dan menempatkan semula penduduk setempat dengan berkesan. Selain itu, kita berdoa kepada Tuhan, memberi hati yang terbuka supaya pihak yang berkaitan dapat bekerjasama dengan pihak bomba untuk memadam kebakaran bersama-sama.

Link:<https://www.bharian.com.my/dunia/amerika/2023/05/1107775/kebakaran-hutan-di-kanada-terus-merebak-ke-halifax>